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Zápis

ze7. veřejného zasedáníZastupitelstva městyse Moravská Nová Veso
konaného dne |,7.|2.2007 v |7,00 hod. v budově dvorního traktu

Uřadu městyse, nám Republiky 107

Přítomni: Ing. Jana Krutaková
Ing. DrahomirYqa
Mgr. Soňa Petrjánošová
Mgr. Hana Grossmannová
Ing. Pavel Zugar
Ing. Igor Antal
František Baldrian
Ing. Zbynék Parma
Mgr. Bohumila Peková
Jan Tuček
Božena Peterková
Jaroslav Kučera
Bc. Tomáš Bábík

omluveni: Ing. Alexandr Vališ

Zapísov ate|: Martina Janulíková

ověřovatelé: Mgr. Bohumila Peková
Ing. Igor Antal

Bod č. 1 programu - Zahájení, program 7. veřejného zasedání zastupitelstva
městyse

7. veřejné zasedéní zastupitelstva městyse zahájil místostarosta městyse p. František Baldrian
a konstatoval,že zasedtíní bylo svoláno řádně a včas, způsobem v obci obvyklým a v souladu
se zríkonem o obcích. Přítomno je 12 členů zastupitelstva,tj. nadpoloviční většina a
zastupitelstvo městyse je usnášení schopné.

Program 7. veřejného zasedáni zastupitelstva městyse:
t. Zaháqení
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Rozpočtové opatření č. 212007
4. Rozpočet na rok 2008
5. Převody majetku
6. ozv č,.912007
7. Zvýšeni ceny stočného
8. Žádosti občanů aorganizací
9. Připomínky členů zastupitelstva městyse

10. Připomínky občanů
II. Závěr



/ Usnesení č.1
/ Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatele zápisu

p. Martinu Janulíkovou.
H: T2 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Usnesení č. 2
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu
p. Mgr. Bohumilu Pekovou a p. Ing. Igora Antala.

H: 12 pro 0 proti 0 zdrže| se

Usnesení č. 3
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo program jednání
7. veřejného zasedání Zastupitelstva městyse Moravská Nová Ves.

H: 12 pro 0 proti 0 zdrže]'

Starostka městyse Ing. Jana Krutríková informovala o odstoupení zastupitele p. Ing. BlaŽka,
ktený se z důvodu změny trvalého bydliště vzdal funkce zastupitele. Zkanďidátky nestraníků
na jeho místo nastupuje p. Tomáš Bábík.
Starostka městyse přeěetla slib, který p. Bábík ztvrďíI slovem _slibuji a podpisem.
Je přítomno 1 3 členů zastupitelstva městyse, tj . nadpoloviční většin a a zastllpitelstvo městyse
je usnášení schopné.

Usnesení č. 4
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně vzalo na vědomí zápis z minulého
6. veřejného zasedání, konaného 1 8. 1 0.2007.

H: 13 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Bod č. 2 Zpráva o činnosti rady městyse

Dotazy k činnosti rady:
p. Kučera: Jaký prodej pozemků rada městyse projednávala?
starostka: Rada projednáva|amožný prodej pozemků v katastru za měšťankou.
p. Kučera: Za jakých podmínek by byla možnost likvidace žel. vlečky?
starostka: Je možnost provozu nebo likvidace vlečky. Rekonstrukce vlečky by byla finančně
nfuočná,likvidace vlečky přijde odhadem asi na 300 000,- Kč, možnost spojení s dotací zEÚ.
p. Kučera: Žádost společnosti VOLTA IKA olomouc S.r.o.' o co se tam jedná?
starostka: Je to společnost, která provozuje sluneční elekÍrrírny. Společnost sonduje a snaží se
vyhledávat pozemky o výměru 2-3 ha, kde by mohla týo elektrárny provozovat.
p. Kučera: V zápisu je zmínka o prodeji části pozemků pod ZZN, obec tam vlastní nějaké
pozemky?
starostka: obec tam nevlastní pozemkyjedná se o část komunikace, kteý tam tím
rozčleněním azarrtětenim zůstal. Jedná se o vjezd do ulice U Mlýna, asi 200m. Ten nrím byl
nabizen k odkupu. Bylo zjištěno,že se jedná o historický majetek obce a mělby nrím být
vrácen.



p. Kuěera: Rada obce zarit|avyjimky zplaceni stoěného. Co když má někdo septik?
starostka: Pokud má někdo septik a nemůže se napojit nakarn|izaci, pak musí dodat doklad,
že ho necha| vyvézt. MnoŽí se žádosti |idí, že majibazéna chtěli by odpoěítat nějakou slevu,
právě těchto žádosti se týkalo rozhodnutí rady městyse.

Usnesení č.5
Zastupitelstvo městysevza|o na vědomí zprávuo činnosti rady zaminulé období.

Bod č.3 - Rozpočtové opatření č.212007

Rozpočtoqým opatřením ě.212007 byl na straně příjmů zrrýšen rozpočet 2007 o částku
5 359 200,- Kč a na straně výdajů zqýšen o částku 6 959 200,- Kč. Po provedených úpravách
je rozpoěet schodkový ato ve vyši l 600 000,- Kč. K vyrovniíní schodkového rozpoěfu bude
použit zůstatek finančních prostředků z minulých období ve výši l 600 000'. Kč.

Usnesení č. 6
Zastupitelsfuo městyse schválilo rozpočtové opatření č.212007,kterým byl rozpočet2007 na
straně příjmů zýšen o částku 5 359 200,- Kč a na straně výdajů zýšert'o částku
6 959 200,- Kč. Schodkoqý rozpočet bude vyrovnán použitím zůstatku finančních prostředků
z minulých období ve ýši l 600 000,- Kč.

H: 10 pro 0 proti 3 zdrže|i se
Kučera
Ing. Parma
Mgr. Grossmannová

Bod č. 4 _ Rozpočet na rok 2008
Předseda finančního výboru p. Ing.Antal seznrímil zastupitele s návrhem rozpočtu na rok
2008. Rozpočet na rok 2008 je vyrovnaný a byl od 3O.|t.20O7 meŤejněný nJuredni desce
městyse, na webu a i u zastupitelů, kteří jej mohli připomínkovat.
Mgr. Grossmannová: Kde jsou vedeny příjmy ze stravovéni?
starostka: Příjmy ze školní jídelny jsou spojeny s mateřskou školou.
Ing. Parma: V jaké poloŽce se poěítá s pffjmem z prodeje kasiíren?
starostka: Cástka z prodeje kasiíren byla zanesena v rozpočtovém opatření č). |/2007.
p. Tuěek: Poplatky z VHP' co je to zapop|atky?
starostka:Pronajímatelé veřejných automatů musí odvádět 6% ze ziskua l6 000,- Kč správní
poplatek. Týo poplatky jdou do rozpočfu městyse.

Usnesení č. 7
Zastupitelsfuo městyse Moravská Nová Ves schviílilo předložený návrh rozpočfu na rok 2008,
kde na straně příjmů 24 731 800,- Kč, na straně výdajů 21 054 800,- Kč u u" finu.'.ovríní
3 677 000'- (tj. splátky úvěru).

H: 12 pro 0 proti I zdrže| se
Ing. Parma

Bod č. 5 _ Převody majetku

Rada měsýse se zab;ivala moŽnostmi ýkupu a prodeje pozemků. Jedná se o bytovou
ýstavbu v lokalitě za měšťankou. Další prostory jsou v iokalitc naproti supermarketu. Podle



H:

územního plánu jsou týo prostory schváleny k podnikatelské zóně, pro drobnou výrobu

tichého provozu.Prostory jsou o výměře 5 700m a 7 500m. V tuto chvíli jsou 3 zájemci o
koupi. rada městyse navrhuje schválit záměr prodeje, abychom mohli stanovit podmínky

následného prodeje, vyhlásit veřejnou nabídku na prodej pozemků a stanovit minimální cenu

prodeje. V1itěžek z prodeje by měl b1it pouŽit na ýkup pozemků v lokalitě za měšťankou.
p. Kučera: Jaké zaměŤení mají tito zájemc1?
staro stka : V ýrob a b azénů, pneu servi s a zahr adnická činno st.
Ing. Parma: Jakým způsobem bude prodej nabízený?
starostka: Veřejnou nabídkou, inzerátem, na stránkách obce.

Usnesení č.8
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo investiění zátmér prodeje
pozemku p.č. 1445,1446,1447,  |448,1449,I45I,  1452,  |453,1454,1455 o ýměře 5 700m

a 7 500m.

13 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Žádostmanželů Vrzalových o odprodej ěásti obecního pozemku o qýměře 8m2 z důvodu
vyrovnání hranice pozemku. Je to na hranicích ulic Josefovské Chalupy a Vítězství. Rada

městyse navrhuje schválit odprodej s tím, že cenabude stanovena úředním odhadem a veškeré

náklady spojené s tímto převodem budou Ltrazeny manž. Vrzalovými.

Usnesení č. 9
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo odprodej části pozemku
p.č:. I543l4 o výměře 2m2 manželům Vrzaloým za cenu nákladů spojených s převodem

těchto pozemků azatlŤedni cenu, která bude stanovena úředním odhadem.

13 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 6 _ oZY č.912007

Tato vyhláška zůstává v podstatě stejná, pouze se mění výpočet sazby poplatků v článku 4.

Sazba poplatku zistávápro občana pro příští rok nezměněna 400,- Kč.
Splatnost poplatku zistáv á stej ná do 28.2.2008.

Usnesení č. 10
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schválilo obecně závaznou vyhlášku č.912007 o

místním poplatku za likvidaci komunálního odpadu.

H:

H: 12 pro 0 zdrže| se

Bod č. 7 _ Zýšení ceny stočného

Stočné v naší obci se zača|o vybírat po uvedení do provozu Čov a kanalizace. Bylo
vypoěítáno a schváleno zastupitelstvem V roce 1999 ve výši 18,07 Kč zapro občany a ve výši

1 proti
lng. Parma



19,- Kč pro podniky a podnikatele. Je nutné vytvořit fond rezerv a oprav a ten bychom mohli
tvořit ze zisku, kteý nám vytvoří výběr stočného. Rada městyse doporučuje navýšení o 3,-
Kč. Pro občany 2|,-Kč apro podniky apodnikatele 22,-Kě.

p. Tuček: Jak se účtuje spotřeba, třeba u starých lidí při minimální spotřebě?
starostka: Podle množství odebrané vody z vodovodu se určuje výše stočného. Pokud má
studnu, tak platí vodné a spotřebu po domluvě průměrem.
Ing. Parma: Jak vzniklarezerva?
starostka: Rezerva vznlKatím, že se vybralo stočné 1 200 000'- a provozní nráklady byly
1 000 000,- Kč. Rostou i nráklady na energie.,narozbory zavzorky, které se podle nové
vyhlášky budou muset dě|atkaždý měsíc.Penízeby|y použity např. na přípravu projektové
dokumentace na rekonstrukci kana|ízace.
Ing. Parma: Takže jde o vytvoření rezewy na budoucí opravy a úpravy a není to z důvodu
zvyšování nákladů na provoz čističky.

Usnesení č. 1l'
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schválilo úpravu stočného na2I,- Kč pro občany
a 22,- Kč pro podniky a podnikatele od 1.7.2008.

H: 9 pro 3 zdrže| se
B{íbík
Kučera
Mgr. Grossmannová

Inventarizace majetku azávazkttzarok20O7 Inventanzace probíhákaŽdoročně od2l.I2.*
4.1 .. Je jmenována hlavní inventarizační komise. Předsedou je Ing. Vája' ělenové
Baldrian, Hřebačková,Ing. Zlgar,Ing. Krutáková, Ing. Antal. Dále jsou jednotlivé dílčí
inventarozační komise, které mají svého předsedu a své členy. inventarizace musí bý do
4.1.2008 provedena.

Usnesení č. 12
Zastupitelstvo městyse schválilo pokyny k provedení inventarizace a závazk.ů za rok 2007 .

13 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. g_Žaaosfi občanů a organizací

DSo čJ - starostka městyse přednesla zprávuo činnosti DSo ČJ a informovala o Žádosti
o dotaci na vybudování sběrného dvoru. Tato dotace byla přijata a v pruběhu ledna bude
znémtaýše finančních prostředků, které budou přiděleny. Výše dotace se může pohybovat aŽ
na85oÁ zEÚ,dalších 5%by se mohlo získat z prostředků JmK. Rozpoěet DSo ČJ je
zveřejněný na úřední desce a webu.

Usnesení č. 13
Zastupitelstvo městyse MoravskáNová Ves vzalo na vědomí zptávuo činnosti DSo ČJ a
návrhu rozpočtu na rok 2008.

ŽádostMinisterstva Životního prostředí ažádostrÚ rmr odboru Žp v souvislosti
s otevřením hranic a se vstupem ČR do Schengenského prostoru ke dni 2l.I2.2OO7,

l proti
Ing. Parma

H:



Dojde ke změně reŽimu kontroly na státních hranicích a tím i ke zýšení izikanedovolených
přeprav odpadů. rÚ lmr a ministerstvo ŽP vyzýváobčany, aby podezÍeď takového tár:u
hlásili na inspekci ŽP nebo Policii ČR nebo na příslušných uřadech.

Rada městyse se zabývá činností samotného uřadu i náplní práce jednotlivých odboru, org.
jednotek. Na ztákladě doporučení auditora rada projednáva|a možnost zŤízeni organizaěru
jednotky. Např. forma příspěvkové organtzace nebo s.r.o.' tak aby byly týo činnosti
převedeny na tuto org. jednotku. obecní majetek, kteý tato spoleěnost provozuje je
společnosti drán do pronájmu. Pronájem bývá upravovrán podle výše zisku, kteqý tato
společnost vytváří. V případě ztráw to jde na vrub obce.

Usnesení č. 14
Zastupitelstvo městyse jednohlasně schválilo pokračovénív záněru a pověřilo radu městyse
přípravou podkladových materirílů.

H: 13 pro 0 proti 0 zdrže\ se

Bod č. 9 _ Připomínky členů zastupitelsfua městyse

p. Tuček: ulička u Myslivny' co se s tim zamýšlí, je to stále v podnikatelské zóně?
starostka: ano' v územním plánu je to vedeno jako podnikatelská zóna.

Bod č. 10 _ Připomínky občanů

p. Hasilová _ Kdy bude zhotoveno zábradlí u podchodu?
starostka: Zábrad|i by mělo b;it hotové do vánoc. Vyrábí ho fa Albero metall.
p. Valihrach: Bude rozpočet zveřejněný ve Zpravodaji?
starostka:Rozpoěet bude zveřejnéný až v březnovém čísle, až po schválení.
p. Valihrach: Bude na sběr. dvoře i kompostiírna?
starostka: Ano, mělo by tam býzpracovánitravní hmoty.

18.37 hod. odešel p. Kučera, zastupitelstvo má 12 členů, tj. nadpoloviční většina a je usnášení
schopné.

p. Betášová poděkova|a za Den Senioru.
p. Hasilová: Nemohl by byt sběmý dvur otevřený 2 x měsíčně?
starostka:Je zde možnost uváŽení.

Starostka městyse informovala občany, že od I.I.2008 bude možnost zažádat na matrice
úřadu o ověřené vyďéniz Katastru nemovitostí, obchodního aŽivnostenského rejstříku.
Toto ověření bude za správni poplatek.

p. Kučera, ul. Dolní: Vozidla často parkují na trávnících. V obci je velké mnoŽství čemých
skládek. mělo bv se to vvčistit!



Bod č. 11 _ Závěr

Vedoucí uřadu Bc. Dvořáček přečetl usnesení zastupitelstva městyse Moravská Nová Ves.
Starostka městyse Ing. Krutríková poděkovala občanům a zastupitelttmzaúčast na dnešním
veřejném zaseďáni a popřála Všem hezké prožítí vánočních svátků. Pozva|a občany na
Svěcení vína a silvestrovský ohňostroj.

7. veřejné zasedění Městyse Moravská Nová Ves bylo ukončeno v 18.50 hod.

V Moravské Nové Vsi 19. 12. 2007.

starostka obce

ověřovatelé:

Í}1,h"^"t,,/
Mgr. Bohumila Peková Ing. Igor Antal

zapisovatel:

fu''*

fu--


